
THE EMERGENCY MEDICAL RESPONSE AND
STRETCHER TRANSPORTATION ACT
(C.C.S.M. c. E83)

**Air Emergency Medical Response System
Regulation, amendment**

Regulation 95/2019
Registered June 14, 2019

Manitoba Regulation 20/2006 amended

1 The *Air Emergency Medical Response System Regulation, Manitoba Regulation 20/2006*, is amended by this regulation.

2 Clause 6(d) is amended by striking out "protocols or procedures approved by the minister" and substituting "clinical standards established by the provincial medical director, appointed under section 6 of the *Land Emergency Medical Response System Regulation, Manitoba Regulation 22/2006*".

June 11, 2019
11 juin 2019

**Minister of Health, Seniors and Active Living/
Le ministre de la Santé, des Aînés et de la Vie active,**

Cameron Friesen

LOI SUR LES INTERVENTIONS MÉDICALES
D'URGENCE ET LE TRANSPORT POUR
PERSONNES SUR CIVIÈRE
(c. E83 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur les
entreprises aériennes d'intervention médicale
d'urgence**

Règlement 95/2019
Date d'enregistrement : le 14 juin 2019

Modification du R.M. 20/2006

1 Le présent règlement modifie le *Règlement sur les entreprises aériennes d'intervention médicale d'urgence, R.M. 20/2006*.

2 L'alinéa 6d) est modifié par substitution, à « protocoles ou règles que le ministre approuve », de « normes cliniques qu'établit le directeur médical provincial nommé en application de l'article 6 du *Règlement sur les entreprises terrestres d'intervention médicale d'urgence, R.M. 22/2006* ».